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Beleidsterrein Onderwijs

Portefeuillehouder Wethouder Verbraak

Op 25 november 2016 stelden wij vragen over de voortgang van de overnamebesprekingen tussen
de SPR en de Kobergroep. Hoewel de Roosendaalse WD enigermate begrip kan ontwikkelen voor
het gegeven dat de wethouder geen directe invloed heeft op de gang van zaken willen wij toch onze
ongerustheid ten aanzien van de toekomst tot uitdrukking brengen. Ouders zijn ongerust en dit is
begrijpelijk en terecht. Het gerucht doet de ronde dat, omdat de overnamegesprekken zo lang
voortslepen, de SPR de peuteropvang voortzet tot de zomervakantie.
Dit leidt voor de Roosendaalse WD tot de volgende vragen:

L Kunt u bevestigen dat de werkzaamheden van de SPR tijdelijk worden voortgezet en zo ja,
hoe lang en onder welke voorwaarden?

2. Zijn er, naast de Kobergroep, nog andere gegadigden voor overname en zo ja welke?
3. Bent u het met de WD eens dat de huidige situatie ronduit onwenselijk is en dat de

gemeente te allen tijde dient te zorgen en verantwoordelijk is voor adequate peuteropvang.
Zo neen, waarom niet?

4. Kan de wethouder, voor het geval dat de overname door de Kobergroep geen doorgang
vindt, garanderen dat er voor 1 februari 2OL7 een pakket van maatregelen klaarligt
waardoor de continuiteit van de opvang blijvend zal zijn geregeld?

Namens de Roosendaalse WD,

Jeroen van den Beemt en Anneke Eijck



De beantwoording ís als volgt:
L Op dit moment wordt een mogelijke overname door Kober onderzocht, waarbij het streven nog

steeds is om voor l januari 2017 duidelijk te hebben of Kober SPR overneemt. De SPR blijft tot
een eventuele overname verantwoordelijk voor de peutergroepen en het personeel,

voorzieningen, gebouwen, financiën. SPR heeft voor het jaar 2OI7 op voorhand reeds een
aanvraag subsidie voor geihdiceerde doelgroepkinderen en tevens een aanvraag voor de

compensatieregeling alleenverdienende ouders van reguliere peuters ingediend. Deze

aanvragen worden op dit moment door de gemeente beoordeeld.

2. Er zíjn momenteel twee partners voor overname betrokken. Dit zijn SPCO (De Kroevendonk) en

Kober. ln het proces zijn met verschillende andere partijen verkennende gesprekken gevoerd,

maar met Kober is uiteindelijk een intentieverklaring getekend over een eventuele overname
van SPR in 2OI7. Met SPCO De Kroevendonk was al eerder overeenstemming over overname
van de pco-peutergroep per l januari a.s.. Dat betekent dat in dit stadium alleen deze partijen
met SPR in gesprek zijn. De gemeente blijft in beide processen voortdurend geinformeerd, maar
is verder niet betrokken bij de daadwerkelijke overnamegesprekken.

3. Het is inderdaad wenselijk dat er snel volledige duidelijkheid komt over de overname. De

gesprekken met Kober zijn echter pas gestart nadat een eerdere beoogde overname door de
besturen Primair Onderwijs strandde. Dit heeft tevens invloed gehad op de voortgang van het
proces voor overname van de pc-peutergroep door SPCO. De gemeente heeft de wettelijke taak
om een goed aanbod voor geindiceerde doelgroeppeuters te creëren. Samen met alle
uitvoerende partijen zorgt de gemeente ook in 2OI7 dal er voldoende kwalitatief hoogwaardige
pe uteropva ng en Voorschoolse Ed ucatie Roosendaa I gewaa rborgd blijft .

4. De SPR is voorlopig in staat om onder de huidige voorwaarden te blijven functíoneren, de
voortgang van de peutergoepen komt niet in het gedrang. Op het moment dat de continuiteit in
gevaar komt, zal de gemeente onmiddellijk in overleg gaan en bekijken welke maatregelen er
genomen moeten worden om een goed aanbod te kunnen blijven garanderen.

Met vriendelijke groet,
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Onderwijs
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